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Stále pro vás chystáme zajímavé akce, slevy a dár-
ky. Aktuálně získáte při objednávce elektronické 
úřední desky nebo digitálního panelu DigiDay do 
konce května 2024 dopravu zdarma. 

Zařaďte se i vy ke stovkám měst a obcí, která si již 
naše digitální zařízení pořídila a zaznamenala sko-
kový nárůst efektivity v komunikaci s občany, ať už 
se jednalo o úřední desku jako nástěnný panel, nebo 
to byla elektronická úřední deska volně stojící.

Jsme českým výrobcem a lídrem v oblasti digitali-
zace měst a obcí. Inovativní zařízení rádi dodáme  
i vám. 
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Připojte se k městům, která již objevila digitalizaci
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J S M E  S M A R T

V srdci Ostravy, města známého svým dynamic-
kým přístupem k technologiím a inovacím, došlo 
k zajímavému setkání dvou místních technologic-
kých firem.

Společnost DigiDay Czech, český výrobce digi-
tálních panelů a elektronických úředních desek, 
absolvovala zásadní obchodní jednání v sídle spo-
lečnosti Raynet, která je expertem na podnikové 
nástroje pro správu vztahů s klienty. Cílem setkání 
bylo prozkoumat nové cesty, jak ještě více vylepšit 
služby nabízené zákazníkům.

Martin Klimánek, jednatel DigiDay, po setkání pro-
hlásil: „S Raynetem máme dlouhodobou a inten-
zivní spolupráci. Na posledním školení v jejich sídle 
jsme se s celým týmem zaměřili na nejmodernější 
funkce jejich systému, což nám umožňuje maxi-
málně využít jeho potenciál a zvýšit efektivitu na-
šich klíčových pracovníků.“

Petr Kolčář, obchodní ředitel Raynetu, byl rovněž 
nadšený ze setkání s týmem DigiDay. Vyzdvihl 
jeho připravenost, fundované dotazy a hodnotné 
příspěvky do diskuse, které obohatily celé setkání.

“V DigiDay jsme již začali aplikovat nově získané 
poznatky do každodenního provozu, s cílem zefek-
tivnit procesy a soustředit se na to nejdůležitější, 
tedy prodej elektronických úředních desek a digi-
tálních panelů,” uvedl k tématu také jednatel Digi-
Day, David Stružka.

Spolupráce s Raynetem je pro DigiDay význam-
ným krokem k zlepšování vztahů a sdílení znalos-
tí dvou firem v oblasti digitálních technologií. Je 
to důležitý krok k úspěchu v rychle se vyvíjejícím 
technologickém světě, kde například elektronická 
úřední deska DigiDay již nyní dominuje trhu a pře-
konává tradiční produkty v oboru digitalizace měst 
a obcí.

„Digidejáci“ si zanotovali  
s Raynetem po patriotsku...
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R O Z H O V O R

Aleš Cnota, šéf techniků 
DigiDay říká: “Jsem pozitivní 
člověk“

Aleši, jak dlouho už pracuješ v DigiDay a co tě 
původně přivedlo do firmy?
Před čtyřmi lety jsem se vrátil z Anglie, kde začal 
COVID. Situace mě donutila hledat novou práci, 
a DigiDay byla tou pravou volbou. Původně jsem 
tady začínal na oddělení obchodu, ale mé srdce 
mě nakonec zavedlo k technickým věcem.

Říkal jsi o sobě, že jsi pozitivní člověk. Jak ti tato 
vlastnost pomáhá v každodenní práci a při řešení 
výzev?
Určitě mi pomáhá zůstat klidným a soustředěným 
i ve stresových situacích. Věřím, že dobrá nálada a 
optimismus mohou mít velký vliv na týmovou at-
mosféru a efektivitu práce.

Máš nějaké zajímavé hobby, které bys nám chtěl 
prozradit?
Mé volné chvíle trávím na statku v Broumově, kde 
se věnuji práci s zvířaty a statkařím. Nedávno jsem 
si také pořídil nového psa, jezevčíka, který je plný 
energie a neustále mě překvapuje svou vynaléza-
vostí.

Jak se podle tebe změnila povaha technického 
servisu a instalace od doby, kdy jsi začal v Digi-
Day pracovat, do současnosti?
Obor se dramaticky proměnil. Oproti minulosti 
dnes máme velký profesionální tým, nejmoderněj-
ší vybavení a efektivní informační systémy, které 
nám umožňují poskytovat služby na nejvyšší úrov-
ni. Speciálně nový systém, ve kterém pracujeme, 
je opravdu přehledný, každý hned vidí svoje úkoly.  
V systému můžeme také digitálně podepisovat 
předávací protokoly a instalační listiny. A celé to 
funguje i v appce na cestách.

Jaké výzvy a příležitosti ti přináší řízení techniků 
DigiDay na pobočkách ve velkých městech jako 
Praha, Brno a Ostrava?
Správa týmu ve velkých městech má svá specifika, 
od logistiky po komunikaci s klienty. Nedávno jsme 
ale zavedli nový informační systém, který nám 
všem pomáhá lépe koordinovat práci, což zvyšuje 
naši efektivitu.

Jaké byly nejtěžší momenty, které jsi zažil během 
instalací?
Konkrétně já osobně jsem byl u více než 300 insta-
lací úředních desek a digitálních panelů, přičemž 
pouze dva krát se nám nepodařilo zařízení nain-
stalovat v daný den. Opravdu prekérní situaci si ale 
vybavím z dob mých začátků u firmy. Tehdy jsme 
instalovali úřední desku v Českých Budějovicích a 
cestou zpět se nám pokazilo auto. Museli jsme se 
vracet vlakem, což bylo celkem dobrodružné. Ale 
přesně tyto situace nás učí být flexibilní a připrave-
ni na nečekané. 

Jaké speciální vzdělání nebo certifikace považu-
ješ za nezbytné pro svoji práci?
Za sebe musím říct, že nejdůležitější je mít nějakou 
technickou praxi. Při každé instalaci se pak člověk 
dál učí. Z instalací, které mám za sebou, byla každá 
naprosto specifická. Bez čeho se člověk určitě ne-
obejde, je neustále jít ruku v ruce s technologickým 
pokrokem.

Jak se DigiDay snaží udržet na špičce technolo-
gického pokroku?
Neustále se zabýváme novými technologiemi. Mo-
mentálně mě nejvíce fascinuje průhledný T-OLED 
displej, který na firmě už testujeme. Máme napří-
klad specializovaný tým, který vyvíjí řešení pro 
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Sedíme společně u dobrého čaje a vzduch je plný očekávání rozhovoru s Alešem Cnotou, šéfem tech-
niků ve firmě DigiDay, který se už za chvíli rozpovídá o své kariéře, zájmech a výzvách, kterým čelí ve 
své práci. Aleš je v DigiDay považován za nejzkušenějšího technika.
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R E V O L U Č N Í  T E C H N O L O G I E

úřední desku s nejnižší spotřebou na trhu. Máme 
tým programátorů, kteří ladí náš vlastní software 
LEDWARE určený pro úřední desky. Jezdíme po 
světě na veletrhy. Za sebe můžu potvrdit, že naše 
technická řešení a následná instalace jsou vždy na 
nejvyšší možné úrovni.

Jakou radu bys dal závěrem někomu, kdo chce 
začít kariéru v technickém sektoru?
Musíte mít vášeň pro technologie a být připraveni 
na neustálé výzvy. Kreativní myšlení a schopnost 
rychle najít řešení jsou taky klíčové. A co je nej-
důležitější, musíte milovat to, co děláte a v mém 
případě ještě rád cestovat.

Chcete pracovat pro DigiDay?
Hledáme nové kolegy do 
obchodního a technického týmu.

Napište nám na obchod@digiday.cz 
a zašlete své CV. 
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Náhradní 
plnění
Naše produkty a služby poskytujeme v reži-
mu náhradního plnění a tím tak umožňujeme 
organizacím splnit zákonné povinnosti, týka-
jící se zaměstnávání osob se zdravotním po-
stižením tím, že místo přímého zaměstnávání 
těchto osob nakupují produkty nebo služby 
od chráněných dílen.

Tato služba nejenže pomáhá organizacím se 
vyhnout penále za nesplnění kvót na zaměst-
návání osob se zdravotním postižením, ale 
také podporuje sociální a profesní integraci 
těchto osob do společnosti. 

NOVINKA
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Elektronické úřední desky jsou mnohem více 
než jen moderní technologický prvek z oblasti 
digitalizace. Jsou zároveň klíčovým nástrojem 
pro zefektivnění komunikace mezi veřejnou 
správou a občany. Jejich pomocí se zjednodušuje 
způsob, jakým jsou sdíleny informace. Nabízejí 
také řadu výhod, kterým tradiční úřední desky 
s přišpendlenými papíry jednoduše nemohou 
konkurovat.

Proč je tedy papír passé? 
Na rozdíl od křehkých papírových vývěsek jsou 
elektronické desky od DigiDay navrženy tak, aby 
vydržely extrémní klimatické podmínky od -45 do 
+75 stupňů Celsia a byly odolné vůči vandalství. 
To zajistí speciální ANTIVANDAL povrchová úpra-
va. Tvrzené sklo a robustní konstrukce se postarají  
o to, že vaše povinně zveřejňované informace zů-
stanou vždy dostupné. 
Roli hraje také přístupnost a interaktivita. Elektro-
nické úřední desky totiž umožňují občanům inter-
aktivní přístup k mnohem většímu množství infor-
mací, a to díky možnosti dotykového prohlížení, 
vyhledávání a přizpůsobení obsahu podle indivi-
duálních potřeb.

Na elektronickou úřední desku se vejde mnohem 
větší množství dokumentů. Díky sníženému obrazu

a hlasovému předčítání se k úředním dokumentům 
snadno dostanou i například zdravotně znevýhod-
nění občané.

Zanedbatelné není ani ekologické měřítko. Pou-
žíváním digitálních desek se výrazně snižuje spo-
třebu papíru, což má pozitivní dopad na ochranu 
lesů a produkci odpadu. Elektronické desky nevy-
žadují tisk materiálů, čímž přispívají k udržitelnosti 
a ochraně našeho životního prostředí.

Efektivita a úspora peněz? Ano. Elektronické 
úřední desky nabízejí neomezenou kapacitu in-
formací, které lze aktualizovat v reálném čase  
z pohodlí kanceláře bez dodatečných nákladů na 
tisk, distribuci a špendlení na vývěsky. To přináší 
významné úspory jak materiálních, tak finančních 
zdrojů. Elektronická úřední deska DigiDay se může 
pochlubit nejnižší spotřebou na trhu.

V éře digitalizace, kdy se snažíme hledat cesty, 
jak minimalizovat zátěž našeho prostředí a záro-
veň zefektivnit běžné procedury, se elektronické 
úřední desky jeví jako logické a nezbytné řešení. 
Jejich schopnost rychle a efektivně sdílet infor-
mace, přizpůsobit se potřebám uživatelů a zá-
roveň chránit naše přírodní zdroje je důvodem, 
proč je čas říci papíru sbohem a vítat digitální éru  
s otevřenou náručí.

Papír je passé, krokem do 
budoucnosti jsou elektronické 
úřední desky

— DigiDay Creative —
Pro obce a města dále nabízíme:

• Tvorba jednotného vizuálního stylu • Tvorba obecního zpravodaje
• Obecní reklamní video z dronu (včetně leteckých snímků)

c r e a t i v e . d i g i d a y. c z 
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Obrazovky s nejpokročilejší IPS technologií jsou  
v DigiDay standardem 

V dnešní době, kdy se všichni snažíme být co ne-
jefektivnější, je důležité mít k dispozici technolo-
gie, které nám v tom pomáhají. Když přijde řeč na 
elektronické úřední desky, jsme jedničkou na trhu. 
Co nás ale odlišuje od konkurence? Není to jedna 
věc. Jednou z našich předností je ale fakt, že nikdy 
nešetříme na kvalitě. Díky tomu v našich panelech 
najdete mimo jiné LED dotykové displeje od LG  
s technologií IPS.

Pojďme se na IPS podívat trošku blíž

IPS (In-Plane Switching) je nejpokročilejší zobra-
zovací technologie, která nabízí neuvěřitelné výho-
dy. Oproti běžným TM technologiím používaným  
v konvenčních obrazovkách, nabízí IPS nejkvalit-
nější vykreslení barev, širší pozorovací úhly a skvě-
lou ostrost.

V DigiDay nešetříme na kvalitě. 
Technologie IPS je drahá, ale 
nejlepší

Technologie IPS je drahá, ale je nejlepší

Zatímco někteří výrobci se snaží ušetřit a imple-
mentují do elektronických úředních desek obra-
zovky nižší třídy, my v DigiDay jdeme cestou kvali-
ty. Naše displeje s IPS technologií to všem stranám 
vrátí delší životností a nižší spotřebu energie. To 
vše nabízíme za konkurenceschopné ceny.

Zasloužíte si to nejlepší

Na vaší spokojenosti nám záleží, proto v DigiDay 
nešetříme na kvalitě. Rozdíl poznáte na první po-
hled. Barevná reprodukce je živá, detaily jsou os-
tré a pozorovací úhly široké. To vše dělá z našich 
elektronických úředních desek jasnou volbu pro 
každou organizaci, která chce udělat dojem. Zjed-
nodušeně řečeno, proč byste se měli spokojit s má-
lem, když můžete mít to nejlepší?
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Září 2024

PŘIPRAVUJEME 
SETKÁNÍ STAROSTŮ

(Ostrava)

24. dubna 2024

FESTIVAL EVENT FEST
(Praha)

19. - 21. března 2024 
SDRUŽENÍ TAJEMNÍKŮ 

MĚSTSKÝCH A 
OBECNÍCH ÚŘADŮ ČR 

(Špindlerův Mlýn)

28.–29. dubna 2024

ZMOS INCHEBA
(Bratislava)

DIGIDAY CZECH S.R.O. 
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SLEDUJTE NÁS NA FACEBOOKU   @DIGIDAYCZECH  

SLEDUJTE NÁS NA LINKEDIN    @DIGIDAYCZECH

OSOBNĚ SE S NÁMI MŮŽETE POTKAT NA TĚCHTO AKCÍCH


